



## Notulen van de plenaire vergadering van de Centrale Studentenraad [18 september 2013]

Aanwezig: Sam Quax, Cathelijne Kroon, Bart Mulders, Izi Hitimana, Jessica Endert, Kyah Smaal, Tariq Sewbaransingh, Jesse Schreurs, Gaby Lunansky, Anne-Louise Schotel, Kipras Sederevicius, Farah Meeuse Slahouaoui, Vera de Weerd, Soroosh Nassiri Nezhad

Afwezig:

Voorzitter: Sam Quax

Notulist: Irma Peters

### Agenda

Opening

1. Post
2. Vaststellen notulen
3. Mededelingen
4. Update commissies
5. Vaststellen agenda
6. Informatieavond FSRen Kaderbrief
7. Voorbespreking GOV (vertrouwelijk)
8. Werkafspraken (deel II)
9. Infographic
10. Truien & vesten
11. CSR in de media
12. Wvttk
13. Rondvraag en sluiting

### Opening

- 1 Sam opent de vergadering om 11.01

#### 1. Post

- 2 Irma neemt de postlijst door.

#### 2. Vaststellen notulen

- 3 De notulen worden zonder wijzigingen vastgesteld.

#### 3. Mededelingen

- 4 DB

5

- 6 Afgevaardigden

7

8 AMC Dossiers zijn nog niet echt in volle gang. Wij buigen ons op dit moment vnl over  
9 klachten binnengekomen van studenten over tentamens (1 vd 26 een 6, tijdens tentamen 20  
10 studenten te horen gekregen dat zij niet goed ingeschreven stonden terwijl zij dit wel stonden)  
11 en van studenten MI over inroosting op HvA ipv AMC.  
12 Belangrijk voor CSR: veel onduidelijkheid over de huisstijl. Grootste probleem is dit jaar E6000  
13 moet worden bespaard. Wij moeten daarom overal op besparen en kunnen niets meer uitgeven.  
14 Oude raad heeft ons ook niet ingelicht dat wij nog voor de huisstijl moesten betalen. Daarnaast  
15 wil oude AMC raad erg graag eigen stijl en site bewaren en zijn zij zeer ontevreden met de  
16 groene (ipv AMC rood) kleur die wij gekregen hebben. Hoewel nieuwe raad eerst heeft  
17 ingestemd met nieuwe huisstijl wil de meerderheid de nieuwe huisstijl weigeren om de kosten  
18 te ontlopen.

19  
20 FGw Er wordt gewerkt aan het HR. Er komt een meldpunt voor het BSA. De voorzitter staat  
21 met een interview in de Folia.

22  
23 FdR Binnen de FdR zijn we de meeste dossiers nog aan het opstarten. Bij ieder dossier  
24 worden concrete doelen geformuleerd die samen zullen worden gevoegd tot een beleidsplan.  
25 Dat plan zal voor onze CoBo van 8 oktober klaar zijn.

26  
27 FEB Er wordt gesproken met de decaan over de bachelorprogramma's.

28  
29 FNWI Volgende week hebben we het overdrachts-BO (bestuurlijk overleg). De oude raad  
30 bespreekt hier nog zijn adviezen over het functioneren van examencommissies, het invoeren  
31 van aanvullende kwalitatieve toelatingseisen (AKT's) bij masters, de integratie van scheikunde  
32 (hier gaan we instemmingsrecht op eisen) en we willen een evaluatie van het integratieproces  
33 van scheikunde. De nieuwe raad bespreekt nog geen grote onderwerpen, maar elke taakgroep  
34 gaat een vraag stellen over een van zijn dossiers. Verder is de raad bezig met de media- en  
35 werkafspraken, de constitutieborrel en het teambuildingsweekend.

36  
37 FMG In de FSR FMG zijn we nu nog vooral bezig met dingen van de Raad zelf, zoals het HR  
38 reglement wat hoognodig ge-update moet worden (is nu van 2009), werkafspraken,  
39 communicatieplan, OV cyclus met de Decaan, kantoor herinrichten, nieuwe computers, etc. Qua  
40 onderwijsinhoudelijke dingen zijn we bezig met het BSA dat er volgend jaar voor alle studies  
41 komt, waarbij we vooral dicht op het proces willen zitten van de implementatie. Er zijn ook 2  
42 adviesaanvragen gekomen:

43 -Het oer-proces, wat de verbeterpunten daarvan kunnen zijn voor dit jaar.

44 -Procedure wijziging, dit is een aanvraag over het veranderen van een procedure over CROHO-  
45 labels, het decanaat vraagt of wij instemmingsrecht daarover willen en of de procedure die  
46 daarvoor gesteld is, goed is. Daar gaan we donderdag in de CV O&O mee aan de slag.

47  
48 ISO

49  
50 Algemeen

51 Gaby wil met Sascha een etentje organiseren voor de nieuwe en oude raad. Dit is op 30 oktober.  
52 Ze vraagt de raadsleden om hun aanwezigheid door te geven. De ouders van Izi hebben de CSR-  
53 kaart ontvangen. Bart vraagt over het dossier examencommissies of de afgevaardigden willen  
54 nagaan hoe het bij hen geregeld is. Zij kunnen dit doorgeven aan Soroosh en Cathelijne. Bart  
55 heeft de Model OERen via de UCO binnen. Opmerkingen kunnen aan hem gestuurd worden. Alle  
56 raadsleden zijn facebook-beheerder geworden, meldt Anne Louise. Irma vraagt of er nog  
57 wensen zijn voor het bestellen van kantoorartikelen. Insteekhoesjes, blanco stickers en  
58 schrijfblokken worden genoemd. Ook doet ze een mededeling over navragen van informatie.  
59 Raadsleden gaan nu vaak zelf naar een persoon buiten de raad, terwijl de kennis er intern (bij  
60 Irma of het DB) al is. Ze vraagt de raadsleden om daarom altijd eerst vragen bij haar of het DB  
61 neer te leggen. Irma en Izi willen een UvAdata kennismaking organiseren met Peter Hoekstra en  
62 vragen of geïnteresseerden zich bij hen willen aanmelden. Sam vertelt over individuele mail die  
63 de raad binnen krijgt. Hij vraagt of men het ieder wil laten weten als er gereageerd is op een



64 mail. Jessica vertelt over de ASVA bijeenkomst met de studieverenigingen. Er is een CSR-  
65 delegatie, maar andere geïnteresseerden kunnen ook mee.

66

67 **130918-01 Raadsleden geven bij Gaby aan of ze bij het raadseten zijn op 30 oktober.**

68 **130918-02 Afgevaardigden geven aan Soroosh en Cathelijne door hoe de**  
69 **examencommissies op hun faculteit geregeld zijn.**

70 **130918-03 Raadsleden sturen opmerkingen over de Model OER aan Bart.**

71 **130918 -04 Raadsleden melden zich voor maandag 16.00u aan bij Irma voor een**  
72 **UvAdata kennismaking.**

#### 4. Update commissies

73 O&O Het dossier 'Examencommissies' is donderdag opgestart. Soroosh en Cathelijne  
74 zullen dit dossier gaan oppakken. Naar aanleiding van een verslag van de  
75 onderwijsinspectie is geconcludeerd dat er een en ander kan worden verbeterd aan de  
76 examencommissies en de wijze waarop zij hun verplichte taken uitvoeren. Daarnaast is  
77 ook op het Maagdenhuisweekend het onderwerp naar voren gekomen, en leek dit erg te  
78 leven op facultair niveau. Er komt op de PV een mededeling met het verzoek om vanuit  
79 iedere faculteit input te geven hoe examencommissies functioneren, waarna er een  
80 uitwerking wordt geschreven (geschikt voor centraal niveau) hoe het dossier verder  
81 ingevuld zal worden. Gepoogd wordt om, indien mogelijk, de FSR'en hier bij te betrekken.  
82 Daarnaast is de reactie van het College over vakevaluaties besproken. De reactie van het  
83 College is positief. De suggesties worden gewaardeerd en de studentenraad zal worden  
84 betrokken bij nog te maken beleid rondom vakevaluaties. Hieraan wordt gewerkt zodra  
85 UvA-Q geheel is uitgerold. In de eerstkomende OV zal de reactie besproken worden en zal  
86 gevraagd worden of concrete punten, zoals een terugkoppeling van evaluaties, al toegezegd  
87 kunnen worden. Tot slot is de brief van animo besproken. De commissie gaat een reactie  
88 schrijven met een dankbetuiging en een uitnodiging om in gesprek te gaan met Animo. Het  
89 is goed om de achterban te betrekken en informatie van ze te krijgen, zodat ook zij zich  
90 gehoord voelen en wij meer kennis hebben. Volgende CV zal de adviesaanvraag voor intake  
91 en matching verder worden behandeld. Ook zal, indien de mOER vanuit de UCO aanwezig  
92 is, deze in de CV voor besproken worden alvorens Bart en Anne Louise er over zullen  
93 praten bij de UCO van dinsdag aanstaande.

94 O&F De eerste paar weken hadden we als O&F nodig om uit te zoeken wat er nu  
95 eigenlijk van ons verwacht wordt, maar nu zijn alle commissieleden los! Tariq heeft in de  
96 ICTO duizendjes rondgestrooid voor ICT projecten. Gaby organiseert een informatieavond  
97 voor FSRen over de kaderbrief/begroting. Soroosh en Kipras hebben een dossier gestart  
98 over interne communicatie aan de UvA. Jesse heeft het instemmingsverzoek regeling  
99 elektronisch toegangsbeheer op zich genomen en zal samen met Izi binnenkort bij Miek  
100 langs gaan. Er is Farah en Jesse bij de UB het een en ander ter oren gekomen, bijvoorbeeld  
101 dat 90% van de boekencollectie van FMG gearhiveerd zal worden/zal verdwijnen, en dat  
102 op termijn 50% minder studieplekken met computer zullen zijn. Het spreekt voor zich dat  
103 O&F hier boven op zit.

104  
105 V&C Afgelopen maandag is er een gesprek geweest met Henriette van Oosterzee  
106 (hoofd bureau communicatie) over de mogelijke uitbreiding van de wc-krant. Gedurende  
107 het IO is dit ook ter sprake gekomen en er is ook gesproken over de mogelijke verandering  
108 in de procedure van de Dvhj verkiezingen. Tevens zal Anne- Louise deze week knopen  
109 doorhakken over de datum en locatie van de CoBo. We hopen eind deze week ook te  
110 kunnen migreren naar de nieuwe website (maar dit is deels afhankelijk van Webton).  
111 Daarnaast zal er ook getracht worden om deze week de communicatiestrategie voor de  
112 rest van het jaar vast te stellen in de CV van V&C.

## 5. Vaststellen agenda

113 De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld.

## 6. Informatieavond FSRen Kaderbrief

114 Gaby licht het communicatieprobleem over de bijlage toe. Het agendapunt is deze keer  
115 informierend. Voor de FSRen wil Gaby informatieavonden organiseren over de financiën. Dit  
116 met het oog op de toegezonden Kaderbrief. Gaby heeft dhr. Boels gemaild met de vraag of hij  
117 tijdens de avond een presentatie wil geven. Ook wil zij de FSRen de mogelijkheid geven om  
118 opleidingscommissies uit te nodigen. Kipras vraagt naar de kosten. Deze zijn laag. De zaal is  
119 gratis, wel wordt er voor dhr. Boels een cadeau gekocht. Gaby vraagt de afgevaardigden om hun  
120 raad te enthousiasmeren voor het initiatief. Zij stuurt hen een data en nadere informatie toe als  
121 dhr. Boels heeft toegezegd.

122  
123  
124

**130918-05 De afgevaardigden enthousiasmeren hun FSR voor de Informatieavond financiën, die de CSR organiseert.**

## 7. Voorbespreking GOV (vertrouwelijk)

125 Sam vraagt naar de verwachtingen van de raad van komende vrijdag.

126  
127

*11.24 Tariq komt de vergadering binnen.*

## 8. Werkafspraken (deel II)

128 Cathelijne gaat verder met het tweede deel van werkafspraken. Ze heeft de afspraken van vorig  
129 jaar in het geheel aan de raad gestuurd en vraagt of ieder het stuk heeft gelezen. Er wordt  
130 gevraagd of de raad vragen heeft over het profiel van:

131  
132  
133  
134  
135  
136  
137  
138  
139  
140  
141  
142  
143  
144  
145  
146  
147  
148  
149  
150  
151  
152  
153

Voorzitter: Het vasthouden van de eigen identiteit wordt uitgelegd. Het punt voorzitter GV, is  
verandert en zal uit het document worden verwijderd. Tariq vraagt of er later nog  
amendementen mogen worden ingediend. Dat kan.

Vicevoorzitter: SAC kan mogelijk weg, gezien het een project van Roos was, zegt Farah.

Cathelijne vindt ook dat zij dit niet per se als voorzitter hoeft te doen, maar wel als  
initiatiefnemer tot oprichting van de sociale activiteitencommissie. Tariq vraagt naar het  
jaarplan. Deze moet nog komen, maar zal van de lijst worden gehaald.

Commissievoorzitters: Izi vindt het eerste punt voor O&F niet nodig. Er is geen bezwaar tegen  
het weglaten van dit deel.

Tariq merkt op over de FGw dat er op hun schijf een map staat met alle vergaderstukken.

Raadsleden kunnen hier dan zelf in lezen. Irma raadt dit af, omdat mensen mogelijk dingen  
veranderen en het origineel dan kwijt raakt. Ook andere leden vinden het geen goed idee.

Communicatie: Kyah vraagt of er weer met emaillabels wordt gewerkt. Farah vertelt dat Joeri  
dit vorig had ingesteld, maar dat dit nu niet is gedaan. Bart werkt hier wel mee. Bart kan het  
aanmaken voor anderen, maar niet elk raadslid is geïnteresseerd.

Voertaal: Het stuk is een nieuw deel op initiatief van Cathelijne. Zij heeft dit voor de zomer in de  
afspraken verwerkt met het oog op Kipras. Gaby vraagt om nadere invulling van 'de ruimte voor  
het leren van Nederlands' voor het niet-Nederlandstalige raadslid. Vera vraagt naar opname van  
een stuk over vertaling van antwoorden aan het raadslid bij behandeling van zijn of haar  
agendastuk. Voor nu is het dan Nederlands spreken, tenzij het niet begrepen wordt. Dan wordt  
er vertaald.

*11.48 Bart, Gaby en Kyah verlaten de vergadering.*

## 9. Infographic

154 Kipras legt uit dat het uitleggen van complexe informatie aan het bestuur makkelijker gaat via  
155 infographics. Sam vraagt naar het tijdsaspect van het maken van de plaatjes. Kipras weet dat dit  
156 tijd kost, het hangt af van de opdracht, maar hij zet zich hier graag voor in. Hij is tot op zekere  
157 hoogte bekend met de technieken die nodig zijn voor het maken van de infographics. Jessica legt



158 uit dat de graphics ook van nut kunnen zijn voor de website, facebook en de wc-krant. Sam stelt  
159 voor dat Kipras iets doet met de budgettering van de universiteit en infographics.

160  
161 **130918-06 Kipras maakt een infographic van de budgettering van de UvA.**

## 10. Truien & vesten

162 Jessica legt de verschillende opties en het prijskaartje voor vesten voor de raad voor. Als  
163 penningmeester legt Jessica uit dat het budget kan worden aangesproken voor een van de twee  
164 opties. Er wordt gevraagd of het noodzakelijk is met het budget in het achterhoofd om een van  
165 de twee dingen aan te schaffen. Soroosh is voor vesten, al zijn deze iets duurder. Deze kan je  
166 namelijk makkelijk uitdoen op borrels. Er wordt gestemd of de raad de PR-spullen wil, of hij  
167 deze in het geheel moet betalen en welke kleding het moet worden. De raad is het er algemeen  
168 met eens dat er kleding mag komen, over de betaling is enige onenigheid. Kipras merkt op dat  
169 op de FEB geld voor de PR werd gereserveerd. Indien dit niet werd gedaan, dan zou de raad  
170 volgend jaar minder budget krijgen, omdat het eerder toch niet werd aangesproken. Izi merkt  
171 op dat de twee raadsleden die al weg zijn liever t-shirts hebben, omdat je deze langer aan houdt  
172 op een CoBo. Ook Vera is het daar mee eens. Mogelijk kunnen beiden aangeschaft worden, met  
173 een eigen bijdrage. Ook Farah en Anne Louise kunnen zich hierin vinden. Sam stelt voor om  
174 vasten, die ook buiten de CoBo's kunnen worden gedragen, uit het CSR-budget te betalen en dat  
175 de raadsleden zelf een t-shirt aan schaffen. Jessica legt nog een keer het PR-budget uit.

176 Izi splitst nogmaals de keuzes uit: wie betaalt en wordt het truien of vesten of beiden.  
177 Vera stelt voor dat er wordt uitgezocht hoeveel PR-budget er precies nog is. Irma en Sam leggen  
178 uit dat dit niet kan worden gezegd, gezien het niet duidelijk is wat de hoogte is van andere  
179 uitgaven in de komende paar maanden. Een aantal opties worden ter tafel gebracht. Jessica stelt  
180 dat er 45euro voor elk raadslid beschikbaar is. Er wordt gestemd over het voorstel van Vera:

181  
182 **130918-01 De CSR besluit na stemming om 45euro per raadslid beschikbaar te**  
183 **stellen voor de aanschaf van vesten en t-shirts. Indien een raadslid**  
184 **slechts een vest of t-shirt koopt, krijgt hij enkel dit deel vergoed uit het**  
185 **PR-budget.**

## 11. CSR in de media

186 Sam wil voor de GOV persberichten maken, zodat deze vrijdag direct kunnen worden  
187 uitgestuurd.

## 12. Wvttk

188 -

## 13. Rondvraag en sluiting

189 Irma vraagt wie zich opwerpt als taaldetector voor een laatste check op de OV-notulen. Er zijn  
190 deze keer twee OV's die moeten worden nagekeken, dus twee personen zou nog beter zijn. Sam  
191 en Cathelijne doen dit. Tariq heeft contact met de ACTA gehad over de komst van de raad naar  
192 de faculteit. Dit wordt vervolgd. Sam vraagt of nazendingen als reply to all op de PV-stukken van  
193 Irma kan worden gestuurd. Ook vraagt hij input voor de voorbespreking van G(O)V's.

194  
195 **130918-07 Sam en cathelijne kijken beiden een van de OV-notulen na op spelling en**  
196 **interpunctie.**

197 **130918-08 Raadsleden sturen nazendingen altijd als reply all terug op pv-mail van**  
198 **Irma.**

199

200 Sam sluit de vergadering om 12.41

## Besluiten

201 130828-01 De CSR besluit unaniem om positief te reageren op een numerus fixus op Psychobiologie,  
202 nadat de raad zich kan vinden in de wijze van decentrale selectie.  
203 130911-01 De CSR besluit na stemming om de deelname door CSR-leden aan het ISO weekend volledig  
204 te vergoeden.  
205 130918-01 De CSR besluit na stemming om 45euro per raadslid beschikbaar te stellen voor de aanschaf  
206 van vesten en t-shirts. Indien een raadslid slechts een vest of t-shirt koopt, krijgt hij enkel dit  
207 deel vergoed uit het PR-budget.  
208

## Actielijst

209 130828-04 De oud-raadsleden stellen het Jaarverslag 2012-2013 vast per emailstemming.  
210 130911-01 Sam past de instemmingsbrief numerus fixus psychobiologie aan in  
211 navolging van de wijzigingen zoals verwoord in de pv van 130911 en brengt de brief naar de  
212 pv van 130925.  
213 130911-04 De raadsleden sturen hun naam en de naam van de werkgroep waar zij zitting nemen, door  
214 aan het DB. Het DB maakt een schema van de groepen zodat ieder daarvan op de hoogte is.  
215 130918-01 Raadsleden geven bij Gaby aan of ze bij het raadszetten zijn op 30 oktober.  
216 130918-02 Afgevaardigden geven aan Soroosh en Cathelijne door hoe de  
217 examencommissies op hun faculteit geregeld zijn.  
218 130918-03 Raadsleden sturen opmerkingen over de Model OER aan Bart.  
219 130918-04 Raadsleden melden zich voor maandag 16.00u aan bij Irma voor een  
220 UvAdata kennismaking.  
221 130918-05 De afgevaardigden enthousiasmeren hun FSR voor de Informatieavond  
222 financiën, die de CSR organiseert.  
223 130918-06 Kipras maakt een infographic van de budgettering van de UvA.  
224 130918-07 Sam en Cathelijne kijken beiden een van de OV-notulen na op spelling en  
225 interpunctie.  
226 130918-08 Raadsleden sturen nazendingen altijd als reply all terug op pv-mail van Irma.  
227

## Promemori

228 120905-02 Raadsleden leveren input voor de wc-krant aan Vera, voor de website aan Kyah en voor twitter  
229 aan Sam.  
230 121024-02 De raad leest het pandreglement van CREA door en doet zijn uiterste best om zich aan de  
231 regels te houden.  
232 121205-02 De CSR besluit unaniem om de interne werkafspraken aan te nemen en zich hieraan te  
233 houden.  
234 130306-01 De CSR besluit unaniem om zich in te zetten om goede vergaderstukken te schrijven waarin  
235 alle relevante informatie op een gestructureerde manier wordt weergegeven.  
236 130417-02 De raadsleden houden het uitnodigingenoverzicht bij op de google-drive.  
237 130508-01 De CSR besluit unaniem om meer aandacht te besteden aan het verspreiden van informatie  
238 via sociale media en specifiek facebook, waaronder begrepen in ieder geval de adviezen.  
239 Informatie wordt voor derden begrijpelijk geschreven. Op de nieuwe website wordt het  
240 gemakkelijker gemaakt informatie apart te weblinken.  
241 130828-01 Raadsleden sturen agendaonderwerpen voor de pv door aan hun commissievoorzitter  
242 voordat de DB-vergadering plaatsvindt.  
243 130828-02 De raadsleden gebruiken bij binnenkomst en weggaan bij CREA het aan- en afwezigbord.  
244 130904-03 Raadsleden geven afwezigheidsberichten voor raadsvergaderingen door aan Cathelijne.  
245 Voor commissievergaderingen geven zij hun afwezigheid door aan de commissievoorzitter.  
246